
Bestyrelsesmøde i Lokalråd Vejle Vestereng d 7/2 2017 

 

Til stede : Jens Uth, Inger Kafton, Leif Søndergaard, Herluf tang, Alan Anov , Anni Assenbjerg 

Afbud fra Peter Bruun. 

 

1. Meddeler V. formanden :  

   Ansøgning fra spejdere om tilskud til sommerlejr.  

Beslutning : lokal rådet afviser at give tilskud. Vi anbefaler, at de søger fonds midler fra bla. pengeinstitutter. Jens 

skriver til spejderne. 

Ang. Konstituering Alan Anov genvælges til Lindeballe D.k. 

Vi besluttede at rose Vejle Kommune for vedligeholdelsen af grusvejene i vores område. Desuden foreslår vi , at 

kommunen udvider bla. Sillesthovedvej , firehøjevej , dele af Åstvej (Legoland trafikken) Førstballevej , på samme 

måde som Nørupvej er blevet udvidet, med 0,5 meter i hver side. 

  Anni har indberettet konstitueringen til Vejle Kommune. 

Herluf kontakter Jydske Sparekasse ang. Skift af kasserer. 

 

2.  Vejle kommune indbyder til møde om landsbyklynger. Jens og Herluf tager til mødet. 

 

3. Møde med Lindeballe D.K . Jens Uth kontakter Gudmund for at aftale møde om samarbejde  mellem. Lindeballe DK 

og Lokalrådet. Vi foreslår d. 20 feb.  

 

Karlsskov Forsamlingshus : Anni forfatter brev til byrådet, for at fremme nedrivningen. Det er trods alt 2 år siden 

beslutningen blev truffet.  Brevet vil være klar d. 10 feb. 

 

Nedrivningspuljen : der afholdes møde i Uhe omk. nedrivning af et par huse i Uhe. Karl Skovgård indkalder til mødet.  

 

Samarbejde med andre lokalråd omk. motorvej og jernbane : vi kontakter Lokalrådene i Vandel, Randbøl, Nørup. Inger 

Kafton kommer med oplæg . Vi opfordrer lokalrådene Billund og Grindsted til at overveje deres holdning til 

linjeføringen. 

 

Efterfølgende punkter udsættes til næste møde 

 

Næste møde : 15 marts kl 1930 i Lindeballe forsamlingshus.  

 Herluf bringer kaffe  

    

Evt : intet 


